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LYHYESTI

Järjestyksessään	18.	Vantaan	Päihdefoorumin	 teemat	olivat
tänä	vuonna	ehkäisevä	työ,	riippuvuus	ja	toipuminen.	

Vantaan	 päihde-	 ja	 mielenterveystyön	 palvelupäällikkö	
Hanna	Ahokas	totesi	seminaarin	avauspuheessa,	että	toipumi-
sorientaatio	on	Vantaalla	 päihde-	 ja	mielenterveyspalvelujen	
yhteinen	viitekehys.

– Ammattitaidon	 lisäksi	henkilökunnan	oikea	asenne	työ-
hön	ja	palvelujen	kehittämiseen	on	tärkeä.	Rohkea	ja	arvosta,	
vaikeidenkin	asioiden,	puheeksiotto	on	yhteinen	työtapamme.	

– Tavoitteena	on,	että	jokaiselle	asiakkaalle	jää	hyvä	maku 
suuhun	 päihde-	 ja	mielenterveyspalveluissa	 käynnin	 jälkeen,	
ja	että	asiakkaat	saavat	tarvitsemansa	avun,	Ahokas	kiteytti.

Päihdefoorumin	 nimekkäät	 luennoitsijat	 houkuttelivat	
Korson	 Lumosalin	 täyteen.	 Paikalla	 oli	 yli	 300	 ihmistä.	 Semi-
naaripäivän	aikana	päihdealan	toimijat	esittelivät	palvelujaan	
Lumosalin	aulassa.

Vantaan	 Päihdefoorumi	 on	 katsottavissa	
kokonaisuu-dessaan	 nettilinkistä	 https://vantaakanava.fi/
paihdefooru-mi-2019/  
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Vantaan Päihdefoorumi keräsi 
salin täyteen

Vantaan A-kilta ry esitteli tapahtumassa toimintaansa kilta-
ohjaajien Petri Engblomin ja Marko Hakkaraisen toimesta.

Ehkäisevän päihdetyön viikko

Kannabis nostettiin pöydälle!

Vaikuttamista	 paikallistasolla Mänttä-Vilppulassa.	 Paikal-
lisen	 A-kiltayhdistyksen	 toimesta	 varattiin valtuustosali,

jonne	 kerääntyi	 kiinnostuneita valtuuston jäseniä, päihde-
puolen	 ja	ensihoidon	henkilökuntaa, peruskoulun rehtori	 se-
kä päihdetilanteesta	kiinnostuneita kuntalaisia. A-kilta	sai	kii-
tosta tilaisuuden	järjestämisestä. ”Nyt	on	kaikilla yhteinen ti-
lannekuva,	tämä keskustelu	ei	jää	tähän”,	eräskin valtuutettu
sanoi.

#eptviikko #kannabis #tsekkaafaktat
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